

LIFS Summer Research Program

2 July-6 August 2026

LOCATION

Division of Life Science, HKUST

HIGHLIGHTS

- Engage in research projects in an interactive environment with faculty mentors
- 3rd year full-time undergraduate students studying in Mainland China or overseas, majoring in Life Sciences, Chemistry, Biotechnology, Bioengineering, Computational Biology, or related fields with GPA of 3.2 out of 4.0 (or 80%) or higher
- Participants can also choose to join the interview session of the LIFS Summer Recruitment Camp, which will be held on July 8-9
- On-campus accommodation and stipend will be provided

Application Deadline:

23 March 2026



Application link

香港科技大学生命科学部 生命科学暑期研究项目

2026年7月2日-8月6日

地点

香港科技大学生命科学部, 香港清水湾

项目亮点

- 在互动环境中与导师一起参与研究项目
- 面向在中国国内或海外就读的三年级全日制本科生，主修生命科学、化学、生物技术、生物工程、计算生物学或相关领域，GPA（平均学分绩点）达到4.0分制中的3.2分（或80%）或以上
- 提供校内住宿和少量津贴(参与者需自行承担往返香港科技大学的交通费用和其他开支)

截止报名日期：
2026年3月23日



报名